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«Κάνουμε ό,τι περνάει από το χέρι μας για να μη λειτουργήσουν νέα διόδια», είπε ο
περιφερειάρχης Κεντρικής Μακεδονίας, Απόστολος Τζιτζικώστας, στο περιθώριο της
συνέντευξης Τύπου για το 6ο Technology Forum, με αφορμή τα ασφαλιστικά μέτρα
κατά της λειτουργίας των σταθμών διοδίων που εντάσσονται στην γεωγραφική
κάλυψη της Περιφέρειας.

«Δε θεωρούμε ότι χρειάζονται περισσότερα διόδια. Πλήττουν την αναλογικότητα,
πλήττουν την ανάπτυξη, την ανταγωνιστικότητα των ελληνικών επιχειρήσεων, 
αυξάνοντας σημαντικά τα κόστη των μεταφορών και των εξαγωγών και
κυρίως πλήττουν κάθε ελληνική οικογένεια.

Γι’ αυτούς τους λόγους, εκτός από την αίτηση ανακοπής που καταθέσαμε ως
διοίκηση της περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας πριν από περίπου 1,5 μήνα,
καταθέσαμε και ασφαλιστικά μέτρα και περιμένουμε από την ελληνική δικαιοσύνη να
εξετάσει τον φάκελο και να βάλει ένα φρένο σ’ αυτή την απαράδεκτη επιλογή της
κυβέρνησης», ανέφερε ο κ. Τζιτζικώστας.


